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Аннотация 

Рассматриваются проблемы современной методологии историко-научного исследования применительно к 

изучению протонаучного наследия древних цивилизаций. Оценивается адекватность различных 

методологических подходов: от тезиса об уникальности каждого явления в истории человечества до тезиса о 

действии в истории науки общих фундаментальных закономерностей развития. Осуществляется попытка 
преодолеть оппозицию понятий «закономерное» и «релятивное» как проблемного момента в методологии 

историко-научного исследования. 
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Gnoseological collapse in the methodology of the history of science  

I.I. Litovka 

The paper considers the problems of the methodology of research in the history of science with regard to the study of 

proto-scientific heritage of the ancient civilizations. The author estimates adequacy of various methodological approaches 

beginning with the thesis of uniqueness of each event in the human history and up to the thesis of general fundamental 

principles of development acting on the history of science. She also attempts to overcome the opposition of the concepts 

“natural” and “relative” as a problem point in the methodology of research in the history of science. 
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Идея природы в интеллектуальной истории европейской культуры легла в основу особой – 

натуралистической модели символической репрезентации социокультурной целостности и тем самым 

способствовала сохранению универсалистских (глобалистских) амбиций Запада в ситуации кризиса 
религиозной символики единства. Такие презумпции новоевропейской философии и естествознания, как 

единство и системность мира природы, универсальность ее законов, цельность знания о природе, неявным 

образом закрепляли в сознании европейских интеллектуалов мысль о возможности и необходимости 

культурной интеграции человечества. 
Ключевые слова:  
натурализм, наука, природа, символическая репрезентация, философия 
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The idea of nature in the context of the European socio-cultural history 

D.R. Yavorsky 

In the intellectual history of the European culture, the idea of nature underlay the special, viz. naturalistic, model of 

symbolic representation of the socio-cultural integrity. Thus, it favored preservation of the universalist (globalist) 

ambitions of the West in the situation of the crisis in the religious symbolism of unity.  The presumptions of modern 
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European philosophy and natural sciences, such as the unity and systematic character of nature, the universality of 

its laws, and the wholeness of the knowledge of nature, implicitly implanted in the mind of European intellectuals 

the idea of the possibility and necessity of the mankind’s cultural integration.  

Keywords:  

naturalism, science, nature, symbolic representation, philosophy 
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Аннотация 

Статья посвящена психологическим аспектам научного познания в концепциях таких известных представителей 

постпозитивистской философии, как М. Полани и Н.Р. Хэнсон. Полани исходит из принципа, согласно которому 

нельзя понять целого, не видя его частей, но субъект может видеть части, не понимая самого целого. В основе 
концепции Хэнсона лежит деление восприятия на «видение как» и «видение что». Делается вывод, что 

современная эпистемология едва ли будет полной вне учета личностных, психологических факторов в научном 

познании. 

Ключевые слова:  
постпозитивизм, психология научного познания, гештальт-психология, концепция личностного знания 
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Psychological aspects of scientific knowledge in the post-positivist philosophy 

Letov, O.V.  

The paper deals with psychological aspects of the scientific knowledge in the conceptions of the noted post-

positivist philosophers M. Polanyi and N.R. Hanson. Polanyi relies on the principle that one cannot understand the 

whole without seeing its parts, though one may see parts without understanding the whole. Hanson’s conception 

bases on the distinction between “seeing as” and “seeing what”. The conclusion is made that modern epistemology 

can hardly be complete without taking the personality, psychological factors of the scientific knowledge into 

account. 
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post-positivism, psychology of scientific knowledge, gestalt psychology, theory of personal knowledge 
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Аннотация 

Предлагается аксиоматика для обыденного (т.е. понимаемого феноменологи-чески, «по Канту») времени, в 

значительной степени опирающаяся на три следующих «предиката существования»: существовать как 

самосознание, существовать как нечто реальное, существовать как нечто возможное. 

Ключевые слова: теория допустимого обыденного времени, допустимое обыденное время-мгновение, 

допустимое обыденное время-процесс, d-противоречивость, теории специфических времен, физическое 
время, мир Минковского, хронометрия Сигала, DLF-теория 
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The theoretical (semantic-syntactic) perspectives in Kant’s philosophy of time 

A.V. Levichev, K.F. Samokhvalov 

The paper presents the axiomatics for the ordinary (i.e. “phenomenological” in Kant’s terms) time. It substantially 

bases on three “existence predicates”: to be self-conscious, to be real, and to be possible. 
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Аннотация 

Показано, что идеи М.В. Ломоносова о взаимосвязи глобальных геологических процессов с астрофизическими 

причинами, сформулированные им еще в середине XVIII в., для геологии до сих пор не утратили своей новизны 

и актуальности. Одна из экологических проблем современности – глобальное потепление оценивается в ряду 

подобных катаклизмов, зафиксированных в фанерозойской истории формирования Земли. Понимание природы 

такого планетарного развития и его движущих сил требует учета пространственного положения Земли с ее 
подчиненной ролью в системе космических объектов, определяющих структуру Галактики. Периодичность 
планетарных геологических событий долговременного масштаба рассматривается как земное отражение 
астрофизической цикличности и неоднородности строения Млечного Пути.  

Ключевые слова:  
глобальное потепление, астрофизическая цикличность 
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M.V. Lomonosov’s ideas and the problems of the global warming 

V.V. Paraev, E.A. Eganov.  

The paper shows that M.V. Lomonosov’s ideas about correlation of global geological processes and astrophysical 

causes which he formulated as far back as in the middle of the 18th century still keep their novelty and urgency. The 

authors consider one of ecological problems of the present (the global warming) among other cataclysms which 

occurred in the phanerozoic history of the Earth and were similar to it. In order to understand the nature and the 

driving force of such development of the planet it is necessary to take into account the Earth’s position in the space 

and its subordinate role among astronomical bodies determining the structure of the Galaxy. In the paper, the 
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periodicity of the long-term planetary geological events is regarded as the earth reflection of the astrophysical 

cyclicity and heterogeneity of the structure of the Milky Way.  
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global warming, astrophysical cyclicity 
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Аннотация 

Проблема интеграции разных дисциплин, используемых в них подходов и методов стала очень острой в 

конце ХХ – начале ХХI в. Активную попытку ответить на этот вызов в наши дни предпринимает 
дисциплина, получившая название «эволюционная биология развития» (ЭБР). В статье показана сложность 

и неоднозначность использования в современных исследованиях старых концептуальных рамок на примере 
проблемы объяснения эволюционных новшеств. 

Ключевые слова:  
философия науки, методологические проблемы эволюционной биологии, проблема концептуальных 

оснований и понятийного инструментария в науке, проблема эволюционных новшеств 
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The problem of conceptual difficulties in modern evolutionary biology 

R.B. Bayandin 

The problem of the integration of various disciplines and corresponding approaches and methods became extremely 

sharp in the end of the 20
th

 and the beginning of the 21
th

 centuries. These days, the discipline which has got the 

name “evolutionary biology of development” (EBD) actively attempts to meet the challenge. The paper shows that 

the use of the previous conceptual framework in modern research may be complicated and ambiguous, the problem 

of explanation of evolutional innovations is taken for example.  
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philosophy of science, methodological problems of evolutionary biology, the problem of conceptual bases and 

toolkit in science, the problem of evolutional innovations  
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В статье обсуждается так называемая «проблема сознания». Выявляется ее метафизическое и 

естественнонаучное содержание. Анализируются редуктивные теории сознания как попытки элиминации 

ментального содержания. Предлагаются концептуальные контуры общей теории сознания как комбинации 

различных частных теорий сознания, решающей отдельные философские проблемы. 

Ключевые слова:  
философия сознания, ментальные состояния, интенциональность, теория сознания, эмерджентизм, 

функционализм 
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The problem of mind: its metaphysical and scientific content 

D.V. Vinnik 

The paper discusses the so-called “mind problem” and reveals its metaphysical and scientific contents. The author 

analyses reductive theories of mind as attempts to eliminate the mental content. He suggests a conceptual frame of 

the general theory of mind as a combination of various special theories of mind which solve isolated philosophical 

problems. 
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